

常見問題

忘記帳號、忘記密碼

- 忘記帳號：請點選「忘記帳號」，系統會將帳號寄到您註冊的信箱。
- 忘記密碼：請點選「忘記密碼」，輸入您註冊帳號或 Email，並進行密碼重設。

密碼輸入錯誤太多次被鎖住

連續輸入錯誤達 3 次，帳號將會自動鎖定 15 分鐘，請您稍等 15 分鐘後再輸入。

忘記當初設定的 Email，無法取得帳號/密碼

請來信至 tsri-cs@narlabs.org.tw，核對身份後會協助您修改。

我在 TSRI 註冊過帳號，因學校上課會用到晶片設計製程，希望申請 TSRI 第二個帳號。

為避免會員資料混亂，每位學生僅能註冊一個帳號，請教授將您在 TSRI 註冊的信箱加入使用者名單，即可使用。

我在學生時期已註冊過帳號，目前已就業或身份轉換，想要申請一個新帳號。

若您身份轉換(例如學界轉業界、學生轉任教授)或轉換學校、系所，請修改會員資料即可，不須重新申請帳號。

我在原奈米中心或晶片中心已註冊帳號，需要重新註冊嗎？

- 原奈米元件實驗室(NDL)會員首次登入請使用「身份證」，並進行「Email 驗證」，驗證後下次登入即可使用帳號或 Email 登入。
- 原晶片中心(CIC)會員首次登入請進行「Email 驗證」並於驗證信中「重設密碼」，下次登入即可使用帳號或 Email 登入。
- 首次登入，系統會要求進行「Email 驗證」，並「設定帳號」，日後請以「帳號」或「Email」登入系統。

Frequently Asked Questions

Forget ID / Forget password

■Forgot user ID: Please click "Forgot user ID ", and the system will send the account information to the email address you registered.

■Forgot password: Please click "Forgot password", enter your registered user ID or email, and proceed with password reset.

Locked out due to incorrect password attempts

If you enter the wrong password three times in a row, your account will be automatically locked for 15 minutes. Please wait for 15 minutes before trying again.

Forgot the originally set email, and unable to retrieve user ID /password.

Please email us at tsri-cs@narlabs.org.tw .After verifying your identity, we will assist you with the modification.

I have registered an account with TSRI. Since I will use chip design processes for school, I hope to apply for a second TSRI ID.

To avoid confusion with member data, each student is allowed to register only one account. Please have your professor add the email you registered with TSRI to the user list for access.

I registered an account as a student, but I am now employed or have changed my status and would like to apply for a new account.

If your status changes (such as transitioning from academia to industry, or from student to professor) or if you switch schools or departments, please modify your membership

information. There's no need to reapply for an account.



I have already registered an account with the former National Nano Device Laboratories or Chip Implementation Center. Do I need to register again?

■ For the first login of the original National Nano Device Laboratories (NDL) members, please use your "user ID" and perform "Email verification". After verification, you can log in with your username or email next time.

■ For the first login of the original Chip Implementation Center (CIC) members, please perform "Email verification" and "reset password" in the verification email. You can log in with your user ID or email next time.

■ For the first login, the system will require "Email verification" and "account setup". Afterwards, please log in using your "account" or "email".